
PROTOKÓŁ NR XI/2011 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 LIPCA   2011 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 13.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 1. Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

 2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

 3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy  

 4. Marcin Leszczyński – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 13.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt 

Saracki . Stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych i Rada jest uprawniona do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 
Do pkt 2-go 
 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

   3. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2011 – 2014. 

        a) dyskusja 

       b) podjęcie uchwały 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011r. oraz 

wprowadzeniu zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 



2011 Nr V/19/2011. 

a) dyskusja 

     b) podjęcie uchwały   

  5. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad korzystania z przystanków i ustalenia 

wysokości stawek opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Działoszyce. 

a) dyskusja 

     b) podjęcie uchwały   

   6. Zakończenie obrad sesji 

 Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji i 

zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

sesji . 

  Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 14, ''przeciw'' 

– 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku 

obrad. 

 

Do pkt 3 – go 
 

Projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i 

Gminy Działoszyce na lata 2011 – 2014, przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - 

Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

 W związku z brakiem   uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

 

Do pkt 4 – go 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011r. - 
przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 



 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

 

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – z uwagi na to że otrzymaliśmy 

środki finansowe z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji na dofinansowanie 

remontu i budowy dróg gminnych w kwocie 450 000 złoty musimy wprowadzić zmiany do 

budżetu i wybrać drogi na które przeznaczymy te pieniądze. 

 Z uwagi na to, że część dróg, które zostały ujęte w protokołach jako drogi 

zniszczone przez powódź zostały już wykonane, zostało nam tylko kilka dróg do 

wyremontowania. Drogi   zgłoszone w 2010 roku,  to drogi: w Sancygniowie, Lipówka – 

Zagórze, Dziewięczyce – Bronów, Pierocice w stronę Racławic, Sypów – Marianów w tym 

przypadku zostały tylko małe odcinki drogi, Marianów – Dzierążnia w stronę Państwa 

Bączków. Natomiast z 2008 roku zostały drogi Niewiatrowice – Chmielów, oraz Kwaszyn – 

droga na góry. Moja propozycja jest taka , aby wykonać drogi zgłoszone w 2008 roku z 

uwagi na to, że termin na  ich realizacji ich remontu  to tylko 3 lata i minie on już w tym 

roku, natomiast z 2010 roku drogę Marianów – Dzierążnia – 800 m. 

  Z analiz jakie przeprowadziliśmy nie mamy dużo możliwości co do wyboru dróg, 

ponieważ w Dziewięczycach i Zagórzu wykonany został wodociąg i z uwagi na to budowa 

drogi w tej chwili jest tam nie możliwa, ponieważ podłoże jest jeszcze dostatecznie nie 

utwardzone  i po wykonaniu drogi mogłaby się ona zapaść. 

 W obecnej chwili realizujemy budowę dróg nie dokładając przy tym  swoich 

środków, korzystamy jak do tej pory tylko i wyłącznie ze środków zewnętrznych.  

Proszę Wysoką Radę o podjęcie decyzji w związku z moimi propozycjami remontu dróg. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej  zwrócił się do Wysokiej Rady  o wyrażenie opinii w 

sprawie remontu dróg; Dzierążnia – Marianów, Niewiatrowice – Chmielów i przegłosowania 

propozycji remontu w/w dróg zaproponowanych przez  Pana Burmistrza Miasta i Gminy  - 

Zdzisława Leksa 

 

W wyniku głosowania propozycja Pana Burmistrza została przyjęta  

jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/   

 

W związku z brakiem   dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 



odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 5  

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad korzystania z przystanków i ustalenia 

wysokości stawek opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Działoszyce – przedstawił i omówił Marcin Leszczyński – pracownik Urzędu 

Miasta i Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 6 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt 

Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 


